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Kallelse till styrelsemöte S09

Tid och plats

Tid: Måndagen den 26 april 2004 klockan 17.15..

Plats: RåsenbaD, iDét

Föredragningslista

Ärende Åtgärd Bilaga

§1 OFMÖ
§2 Tid och sätt
§3 Adjungeringar
§4 Föredragningslista
§5 Föregående mötes protokoll
§6 Meddelanden Information
§7 Beslutsuppföljning Information / beslut Bilaga 1
§8 Interpellation till VTM Information / diskussion Bilaga VTM-12
§9 Styrelsemiddag med IC Diskussion
§10 Cafét till hösten Diskussion
§11 Industrimästeriet till hösten Diskussion
§12 Öppenhet och nördighet Sansad diskussion
§13 Övrigt Diskussion / beslut
§14 OFMA

Kommentarer

§7 Beslutsuppföljning: Den här gången går vi igenom beslutsuppföljningen djefligt noga. Vi
går igenom vad som måste göras på varje punkt, vad som redan är gjort, och när det är rimligt
att förvänta sig att punkterna är avklarade. Det är inte smart att ha punkter där vi bara flyttar
på deadlinen – även om vi faktiskt har klarat av en riktigt stor del av vad vi har satt oss för att
göra.

§8 Interpellation till VTM: Magnus Bäck och Fredrik Roubert känner sig förbigångna av Björn
och mig. Det kommer att komma upp på VTM, så jag tänkte ta upp det på styrelsemötet först,
så hela styrelsen vet vad det handlar om.

§9 Styrelsemiddag med IC: Vi sa att vi skulle ha den den fjärde maj, och det är ganska snart.
Mig veterligen har ingenting gjorts alls... och det kanske skulle vara dags att börja i så fall. :-)

§10 Cafét till hösten: Eftersom det finns en risk för att vi inte kommer att ha någon cafémästare
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till hösten, så gör vi nog klokt i att vara förberedda på just detta och ha börjat prata om hur vi i
så fall ska hantera cafét. Ett krucks i det här sammanhanget är att cafét är plusbudgeterat med
10 000 kronor. Vi kommer nog att behöva revidera budgeten också – men jag föreslår att vi tar
det till HTM1, när vi faktiskt vet om vi har någon cafémästare eller inte.

§11 Industrimästeriet till hösten: Om vi inte har någon industrimästare heller, så kan vi ha
samma problem med industrimästeriet som med cafét. Samma sak med budget här som med
cafét.

§12 Öppenhet och nördighet: Eftersom det här gick så lätt och smidigt senast vi hade det uppe
till debatt, så har jag lagt det sist på dagordningen den här gången. Vi ska inte prata om åtgärder
den här gången, utan vi ska försöka etablera en överenskommelse bland oss alla om vad vi
faktiskt tycker i frågan, och skriva ned de brister vi är överens om.

Lund, dag som ovan

Jacob Gradén
Ordförande, D-sektionen
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